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   PROTOKÓŁ NR V/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 25 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 1465) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Pauliński o godz. 

8:00 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył V sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych. tj. 93,33 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Radcę prawnego pana 

Jakuba Małeckiego, Kierownika MOPS panią Dorotę Woźniak oraz panią z obsługi Rady i pana 

Marcina Lisa pracownika Urzędu.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z IV sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi i 

Narkomanii. Działalność zespołu interdyscyplinarnego. 

10. Stopień realizacji zadań inwestycyjnych w mieście. 
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11. Działalność Sulmierzyckiego Domu Kultury 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) nadania nowej nazwy ulicy na terenie miasta Sulmierzyce 

 b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

 c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego 

 d) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz wyrażenia zgody na złożenie wniosku przez 

Gminę Sulmierzyce w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) 

Inwestycja B1.1.3. Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół 

Komponent B „Zielona energia i zmniejszenie energochłonności” 

 e) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 f) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski 

15. Zakończenie 

Przewodniczący poprosił o wycofanie z porządku obrad w pkt 12 Podjęcie uchwał w sprawie 

ppkt d) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz wyrażenia zgody na złożenie wniosku przez 

Gminę Sulmierzyce w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) 

Inwestycja B1.1.3. Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół 

Komponent B „Zielona energia i zmniejszenie energochłonności” 

Głos w tej sprawie zabrała Sekretarz Karina Błaszczyk oraz radna Agnieszka Woszczyńska i 

radna Krystyna Ignaszewska.  

Następnie przewodniczący zarządził głosowanie  

Głosowano w sprawie: Wycofanie z pkt 12 ppkt d 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch,  

WSTRZYMUJE SIĘ (1)  

Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Roman Szczesnowski, 

Porządek obrad po zmianie: 
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1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z IV sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi i 

Narkomanii. Działalność zespołu interdyscyplinarnego. 

10. Stopień realizacji zadań inwestycyjnych w mieście. 

11. Działalność Sulmierzyckiego Domu Kultury 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) nadania nowej nazwy ulicy na terenie miasta Sulmierzyce 

 b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

 c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego 

 f) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski 

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

Głos zabrała Radna Powiatu Krotoszyńskiego Małgorzata Wysocka, która m.in. 

poinformowała radnych o obecnej sytuacji krotoszyńskiego szpitala oraz o powiatowej 

infrastrukturze drogowej . Udział w dyskusji zabrali Radna Agnieszka Woszczyńska, 

Przewodniczący Rady, Radny Bartosz Kokot, Radna Krystyna Ignaszewska, Radny Jan 

Januszkiewicz, Radny Mikołaj Paryas, Burmistrz Dariusz Dębicki.   

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Radny Bartosz Kokot zabrał głos w sprawie planowanej budowy Biometanowni. Głos w tej 

sprawie zabrała również Radna Agnieszka Woszczyńska. Odpowiedzi w tej sprawie udzielił 

Burmistrz Dariusz Dębicki. Radny Marcin Gruszczyński zabrał głos w sprawie wymiany 
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infrastruktury oświetleniowej na terenie Miasta. Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący 

Rady. Radna Agnieszka Woszczyńska zapytała o wydane zarządzenia dot. ogłoszonego 

wykazu nieruchomości w  użytkowaniu wieczystym przeznaczonych do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej, ogłaszaniu wykazów w prasie lokalnej oraz rzetelności wycenianych 

gruntów. Głos w tej sprawie zabrał radny Bartosz Kokot, Burmistrz Dariusz Dębicki, 

Przewodniczący rady oraz pracownik Urzędu Pan Piotr Szubert.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zapytała o sprawę możliwości wykupu gruntów na ulicy 

Miodowej. Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Rady oraz Burmistrz. Radny Bartosz 

Kokot zabrał głos w sprawie błędnej numeracji budynków na ulicy Wrocławskiej. Odpowiedzi 

w tej kwestii udzieliła Sekretarz Miasta.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, , Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Roman Szczesnowski 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z IV sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska. 

NIEOBECNI (1) 

Roman Szczesnowski, 

 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. Radna 

Agnieszka Woszczyńska odczytała trzy zapytania, które następnie złożyła na piśmie do 

Przewodniczącego Rady.  Zapytania dotyczyły budowy ścieżki pieszo-rowerowej na ulicy 

Odolanowskiej, zmiany granic obszaru zabudowanego na ulicy Odolanowskiej oraz objęcia 

zbiornika GZWP nr 309 obszarem chronionym 

 

Ad 8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacje Burmistrza oraz Przewodniczącego zostały 

zamieszczone w systemie e-sesja . W związku z brakiem pytań przeszedł do kolejnego pkt 

porządku obrad.  

 

Ad 9. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi i 

Narkomanii. Działalność zespołu interdyscyplinarnego. 

Pani Dorota Woźniak poinformowała, że szczegółowe sprawozdanie zostało przesłane do 

Radnych w systemie e-sesja. Głos w sprawie sprawozdania zabrał Przewodniczący Rady oraz 

Radna Krystyna Ignaszewska.  Następnie przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt porządku 

obrad.  

 

Ad 10. Stopień realizacji zadań inwestycyjnych w mieście. 

Sprawozdanie omówiła Sekretarz Miasta Karina Błaszczyk. W dyskusji nad sprawozdaniem 

wzięła Radna Agnieszka Woszczyńska, Przewodniczący Rady Krzysztof Pauliński, Radny 

Bartosz Kokot, Radny Michał Bochniak, Dyrektor SDK Edyta Jachimowska, Radca Prawny 
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Jakub Małecki, Radny Marek Matyba, Radny Marcin Gruszczyński, Radny Jan Januszkiewicz, 

Skarbnik Kamil Karbowiak oraz Burmistrz Dariusz Dębicki.  

 

Ad 11. Działalność Sulmierzyckiego Domu Kultury 

Informację na temat działalności Sulmierzyckiego Domu Kultury oraz oferty kulturalnej 

przedstawiła dyrektor SDK Edyta Jachimowska.  Udział w dyskusji wzięli: Przewodniczący 

Rady Krzysztof Pauliński, Radna Agnieszka Woszczyńska, Radny Marcin Gruszczyński, 

Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Szczęch, Radny Michał Adamski, Radny Michał 

Bochniak, Radny Marek Matyba, Burmistrz Dariusz Dębicki. Ponadto pani dyrektor 

przedstawiła rozliczenie Dożynek Miejskich, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. W 

dyskusji na temat organizacji dożynek wzięła Radna Agnieszka Woszczyńska oraz 

Przewodniczący Rady Krzysztof Pauliński.  

Przerwa 15 min.  

Po przerwie na obrady nie wrócił Radny Marek Matyba – obecnych 13 Radnych.   

 

Ad 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nowej nazwy ulicy na terenie miasta Sulmierzyce 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

nadania nowej nazwy ulicy na terenie miasta Sulmierzyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Roman Szczesnowski, Marek Matyba, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

V/38/2024 w sprawie nadania nowej nazwy ulicy na terenie miasta Sulmierzyce 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 
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Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Dariusz Dębicki. 

Głos w tej sprawie zabrała Radna Agnieszka Woszczyńska, Przewodniczący Rady oraz Radna 

Krystyna Ignaszewska.   

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Roman Szczesnowski, Marek Matyba, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

V/39/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego 

Projekty uchwały przedstawił Piotr Szubert pracownik Urzędu Miejskiego. Głos w dyskusji 

zabrała Radna Agnieszka Woszczyńska, radny Adam Kierakowicz, Przewodniczący Rady, 

Wiceprzewodniczący Rady.   

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Mikołaj Paryas, 

Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch,  

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Adam Kierakowicz, Agnieszka Woszczyńska 
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NIEOBECNI (2) 

Marek Matyba, Roman Szczesnowski, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

V/40/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika 

wieczystego 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

 d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Kamil Karbowiak.  

Pytania do projektu uchwały zadała Radna Agnieszka Woszczyńska. Ponadto głos zabrał 

Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Skarbnik Miasta przedstawił autopoprawkę do uchwały.  

Głosowano w sprawie 

autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Matyba, Roman Szczesnowski, 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI 2:  

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Matyba, Roman Szczesnowski, 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

V/41/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

 

 i) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na 

lata 2024-2043 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Kamil Karbowiak.  

Głos zabrała radna Agnieszka Woszczyńska oraz Przewodniczący Rady.  

Następnie Skarbnik miasta poprosił o przegłosowanie autopoprawki polegającej na 

zwiększeniu limitu łącznych nakładów w przedsięwzięciu pn Rozbudowa SUW o kwotę 654 zł 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

autopoprawka polegająca na zwiększeniu limitu łącznych nakładów w przedsięwzięciu pn 

Rozbudowa SUW o kwotę 654 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Matyba, Roman Szczesnowski, 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Matyba, Roman Szczesnowski, 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

V/42/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2024-2043 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Ad 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na jego ręce wpłynęły trzy zapytania Radnej 

Woszczyńskiej, które zgodnie z przepisami zostaną przekazane wg właściwości Burmistrzowi.  

 

Ad 14. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję, w której udział wzięli:  

Radna Agnieszka Woszczyńska w sprawie nieobecności na posiedzeniu Kierownika ZUK,  

zamieszczania materiałów w systemie e-sesja z odpowiednim wyprzedzeniem. Głos w tej 

sprawie zabrała Beata Mączak pracownik biura Rady, Sekretarz Miasta Karina Błaszczyk, 

Radna Agnieszka Woszczyńska zaproponowała aby posiedzenia Komisji rady były 

transmitowane. Głos w tej sprawie zabrała Sekretarz Miasta Karina Błaszczyk, Beata Mączak 

pracownik biura Rady oraz Przewodniczący Rady. Ponadto Radna Agnieszka Woszczyńska 

zabrała głos w sprawie koszy na psie odchody. Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Sulmierzyc 

oraz Przewodniczący Rady. Ponadto Radna Agnieszka Woszczyńska poinformowała, że 

pomówienie, które miało miejsce na ostatniej Sesji w pkt wolne głosy i wnioski zostało 

wyjaśnione z Radnym Michałem Bochniakiem.  Ponadto poprosiła przedstawienie przez 

Kierownika ZUK rozwiązania dot. błędnego naliczania opłat za wodę przez ZUK. Głos w tej 

sprawie zabrał Skarbnik Kamil Karbowiak, Przewodniczący Rady oraz Kierownik Zakładu 

Usług.  

Radny Jan Januszkiewicz zabrał głos w sprawie problemów z połączeniami telefonicznymi z 

Kierownikiem Zakładu Usług Komulanych.  

Burmistrz Sulmierzyc zabrał głos w sprawie zorganizowanej minionej niedzieli akademii 

SAREX-24  oraz w sprawie obchodów 11 listopada w mieście.  

Radny Marcin Gruszczyński zabrał głos w sprawie awarii oświetlenia w mieście.  

 

Ad 15. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 12:50  zamknął V Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Protokołowała: 

Beata Mączak 


